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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatja-e a kormány az Európai Bizottság 
nyilvános konzultációját a nőkkel szembeni erőszak ügyében?" 

Tisztelt Miniszter Asszony,

Az Európai Bizottság a héten széleskörű, nyilvános konzultációt indított a tagállamokban a nőkkel
szembeni erőszak ügyéről. A konzultáció célja annak feltérképezése, hogy az egyes tagállamokban
élő  polgárok,  valamint  a  különböző,  a  témában  érintett  civil  szervezetek  miként  látják  a  saját
országukban a nőkkel szembeni, illetve a családon belüli erőszak felszámolásának lehetőségeit, az
igazságszolgáltatás minőségét és hatékonyságát.

Uniós  szintű  konzultáció  korábban  a  klímavédelemmel  kapcsolatban  zajlott,  amikor  is  uniós
kötelezettség volt konzultációt indítani, ezt azonban a kormány akkor nem verte nagydobra, holott
lépten-nyomon előszeretettel alkalmazzák a polgárok véleményének kérdőíves felmérését.

A fentiek fényében kérem szíves válaszát az alábbi kérdésekre:

Támogatja-e a kormány az Európai Bizottság nyilvános konzultációját a nőkkel szembeni erőszak
ügyében?

Bátorítja-e a kormány, és személyesen Ön, mint igazságügyi miniszter a magyar lakosságot, hogy
minél  többen  kitöltsék  a  Bizottság  nőkkel  szembeni  és  családon  belüli  erőszakkal  kapcsolatos
konzultációját?

Amennyiben igen, mely felületeken érhető el a kormány erre való felhívása?

Amennyiben nem, mi szolgál ennek magyarázatául?


